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Komise dopravy Rady města Beroun 
 
 
 
 

Zápis č. 1/2018 
ze zasedání komise dopravy, konaného dne 18. 4. 2018  

od 15:00 hodin v kanceláři vedoucího odboru dopravy a správních agend 
 
 
 
 

Přítomni: 
 
Členové komise: David Minařík, JUDr. Sabina Burdová, Ing. Albert Červenka 
                           por. Bc. Petr Krejbich, Pavel Schenk, BBA, Ing. Jan Rambousek  
 
Hosté:      Mgr. Miroslav Jerling 
Omluveni: Ing. Vladimír Káš, Ing. Tomáš Kapal, Jaromír Jedlička  
 
Zapisovatel: Iveta Brůnová 
Ověřovatel zápisu: JUDr. Sabina Burdová 
 
 
 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení komise 
3. Informace z jednání zastupitelstva města a rady města  
4. Požadavek JUDr. K. na zpomalovací prahy nebo jiné řešení provozu v ulici K Dědu 
5. Požadavek p. F. na řešení dopravy na „pěších zónách“ a přilehlých komunikacích na 

Velkém sídlišti 
6. Požadavek MSTAR  Mišiny na zjednosměrnění Švermovy ulice z důvodu umožnění 

parkování 
7. Požadavek MP na snížení rychlosti na Zdejcině 
8. Požadavek paní V. na zpomalovací prahy v ulici Lipová na Závodí 
9. Různé 

 
 
 
 

Jednání 
 
 

 
K bodu 1 – Zahájení 
Jednání komise zahájil a dále řídil její předseda D. Minařík, který určil zapisovatelem I. Brůnovou  
a ověřovatelem zápisu určil JUDr. Sabinu Burdovou. 
Dále navrhl program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění. 
Usnesení: Komise dopravy schvaluje program jednání.  
Hlasování:   6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 2 – Kontrola plnění usnesení komise 
Kontrolu plnění usnesení komise provedl předseda komise D. Minařík, který konstatoval, že všechna 
usnesení komise jsou průběžně plněna. 
Komise vzala informaci o plnění usnesení komise na vědomí. 
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K bodu 3 – Informace z jednání zastupitelstva města a rady města 
Vedoucí odboru informoval přítomné o závěrech ZM a RM, týkajících se působnosti komise. Informoval o 
plánované akci „doprava zdarma“ Beroun – Králův Dvůr (MHD) po dobu rekonstrukce Plzeňské ulice. 
Komise vzala informace na vědomí. 
 
 
K bodu 4 – Požadavek JUDr. K. na zpomalovací prahy nebo jiné řešení provozu v ulici K Dědu 
Vedoucí odboru informoval přítomné o požadavku JUDr. K. o provedení opatření ke zpomalení dopravy 
v ul. K Dědu. Členové komise konstatovali, že je komunikace úzká, je zde stanovena přednost zprava, to 
již samo přiměje řidiče k pomalejší jízdě a další opatření nejsou vhodná. 
Usnesení:   Komise dopravy nedoporučuje umístění zpomalovacích prahů.  
Hlasování:   6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

 
K bodu 5 – Požadavek p. F. na řešení dopravy na „pěších zónách“ a přilehlých komunikacích na 
velkém sídlišti 
Vedoucí odboru seznámil přítomné s požadavkem p. F. na úpravu provozu. Odbor dopravy provede šetření 
na místě samém a podle zjištěných skutečností budou navrženy vhodné úpravy. 
Usnesení:   Komise dopravy doporučuje řešit možnou úpravu provozu po zmapování a vyhodnocení  
                   situace.  
Hlasování:  6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 

 
K bodu 6 – Požadavek MSTAR  Mišiny na zjednosměrnění Švermovy ulice z důvodu umožnění 
parkování 
Vedoucí odboru seznámil přítomné s podnětem MSTAR Mišiny k úpravě provozu v ul Švermova. Bylo 
konstatováno, že vhodným řešení je vybudování parkovacích stání a zjednosměrnění ulice směrem k ul. 
Košťálkova.  
Usnesení:   Komise dopravy doporučuje vybudování parkovacích stání a zjednosměrnění ul. Švermova.   
Hlasování:   6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu 7 – Požadavek MP na snížení rychlosti na Zdejcině 
Vedoucí odboru seznámil přítomné s dopravní situací na Zdejcině. Řidiči projíždějících vozidel podle 
informace od občanů nedodržují předepsanou rychlost a ohrožují tak ostatní účastníky provozu (v místě 
nejsou vybudovány chodníky). Vhodným řešení je instalace  4 ks dopravních značek „30“ u zpomalovacích 
prahů a provádět měření dodržování rychlosti.  
Usnesení:   Komise dopravy doporučuje řešit zpomalení provozu osazením dopravních značek.  
Hlasování:  6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu 8 – Požadavek paní V. na zpomalovací prahy v ulici Lipová na Závodí 
Vedoucí odboru seznámil přítomné s požadavkem pí. V. na instalaci zpomalovacích prahů v ul. Lipová. 
Bylo konstatováno, že ulice je slepá, je v ní jen několik domů, je v zóně „30“ a jsou zde vybudovány 
oboustranné chodníky. Nebyl shledán žádný důvod k úpravě provozu.  
Unesení:   Komise nedoporučuje instalaci zpomalovacích prahů. 
Hlasování: 8 pro – 0 proti – 0 zdržel se  
 
 
K bodu 9 – Různé 
Vedoucí odboru seznámil přítomné s dopisem p. H., který si stěžuje na stále se zvyšující provoz (hluk, 
prašnost) v ul. Česká, který je jako jediný výjezd z centra náměstí. Zpochybňuje vhodnost pěších zón na 
horní polovině Husova náměstí.    
Předseda komise dopravy informoval o dopise p. P., který upozorňuje na nevhodné osazení dopravních 
značek na chodnících v lokalitě na Závodí. Bude provedeno šetření na místě a ve spolupráci s AVE řešeno. 
Komise bere informace na vědomí. 
 
 
Po vyčerpání programu předseda komise ukončil její jednání v 17:00 hodin. 
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Zapsala: Iveta Brůnová   …………………………….. 
 
 
  
Ověřil: JUDr. Sabina Burdová ………………………………. 
 
 
 
Předseda komise: David Minařík ………………………………  

 


